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Geachte mevrouw Weertman-Halfwerk, 

 

 

Op 1 mei 2025 heeft u namens de fractie van Gemeentebelangen schriftelijke vragen gesteld over de verandering 

van de locatie van de bus van het bevolkingsonderzoek haar borstkanker. 

In uw brief stelt u de volgende vragen die wij hieronder beantwoorden: 

 

 

1. Is er contact geweest tussen uw college en het Bevolkingsonderzoek Nederland over het feit dat in Heino 

geen bus meer staat? Zo ja wat was uw standpunt hierin? 

 

Naar aanleiding van uw vraag is contact gezocht met Bevolkingsonderzoek Nederland. Zij geven aan 

vanwege personeelstekorten momenteel niet alle vrouwen in Nederland binnen de oorspronkelijke 

termijn van twee jaar uit te kunnen nodigen voor een volgende ronde van het bevolkingsonderzoek 

borstkanker.  

Om ervoor te zorgen dat die interval periode zo kort mogelijk blijft voor alle vrouwen in alle regio’s, 

plannen zij de inzet van de mobiele onderzoekscentra anders dan voorheen. Voor een aantal plaatsen in 

Nederland betekent het dat zij hun cliënten op een andere locatie uitnodigen voor het onderzoek.  

Zij geven daarbij aan dat het voordeel daarvan is dat ze vrouwen eerder kunnen uitnodigen, nadeel kan 

zijn dat sommige vrouwen meer reistijd hebben om bij het onderzoekscentrum te komen.  

Bevolkingsonderzoek Nederland heeft de vrouwen in Heino een extra flyer bij de uitnodiging gestuurd 

waarin zij de situatie uitleggen en waarom ze dit jaar naar Raalte moeten voor het bevolkingsonderzoek 

borstkanker. Ons college deelt met u het standpunt dat de aanwezigheid van de bus in Heino, voor het 

doen van bevolkingsonderzoek naar borstanker, wenselijk is. 

 

 

2. Is uw college bereid om in overleg te gaan met Bevolkingsonderzoek Nederland om de mogelijkheden 

dat de bus voor het bevolkingsonderzoek weer terugkomt in Heino in beeld te brengen?  

 

Ja, ons college is bereid om in overleg te gaan met Bevolkingsonderzoek Nederland. Zoals aangegeven is 

er een eerste contact geweest. Verkend wordt wat nodig is om het mobiele onderzoekscentrum weer in 

Heino te krijgen.  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Met vriendelijke groet 

burgemeester en wethouders van de gemeente Raalte, 

       

 

de secretaris de burgemeester 

Monique van Esterik Rob Zuidema 

 


